
 Vojtěch “Dláža” Gaďurek - Programová teze 
 O mně 
 Ahoj,  jmenuji  se  Vojta  ,  někteří  mi  říkají  i 
 Dláža  .  Ve  volném  čase  se  věnuji  studiu 
 Obecné  Informatiky  a  pokud  vše  půjde 
 podle  plánu,  tak  bych  měl  být  toto  září 
 bakalář.  (Jsem  sice  v  druháku,  ale  to  je 
 dlouhý  a  zábavný  příběh  😀;  ponechám 
 čtenářově imaginaci jako cvičení). 

 Když  zrovna  nepíši  bakalářku,  věnuji  svůj 
 čas  hraní  frisbee  a  vyprávění  kvalitních 
 vtipů  na  přednáškách.  Občas  je  možné 
 mě zastihnout na  stěně na Smíchově. 

 Volební teze 
 V  listopadu  jsem  se  stal  jako  náhradník 
 členem  SKAS.  Jelikož  si  myslím,  že 
 poslední  volební  teze  stále  platí, 
 doporučuji  si  jej  také  přečíst. 
 https://www.mff.cuni.cz/cs/akademicky-s 
 enat/volby/volby-skas-2023/gadurek-prog 
 ram-cz.pdf 

 Více otevřenosti 
 Během  svého  studia  jsem  na  Matfyzu 
 potkal  spoustu  super,  strašně  chytrých  a 
 schopných  lidí.  Jsem  rád,  že  některé  z  nich 
 mohu považovat za své přátele. 

 Na  druhou  stranu  v  takovém  kolektivu  je 
 strašně  snadné  se  cítit  hloupě  .  Během 
 těch  pár  let,  co  jsem  na  naší  fakultě,  jsem 
 potkal  spoustu  lidí,  co  se  tak  cítí.  Těchto 
 lidí  je  strašně  moc.  Z  Dirichletova  principu 
 nemůže  být  90  %  lidí  být  mezi  10  % 
 nejhoršími. 

 Je  otázkou,  co  s  tím.  Možná  bychom 
 mohli  začít  tím,  že  budeme  společně  více 
 upřimnější  ke  svému  okolí  a  více  ochotni 
 spolu  sdílet  své  utrpení  z  Matfyzu  .  Prý  tu 
 na  to  máme  i  jeden  spolek,  kde  se  sdílí 
 utrpení. 

 Škola  pro  studenty,  ne  studenti 
 pro škol  u 
 I  přestože  jsem  si  užil  všechny  svoje 
 těláčky  na  Matfyzu,  nemyslím  si,  že 
 znalost  cesty  na  Hostivař  z  paměti  mi 
 bude  ku  prospěchu  v  reálném  životě 
 narozdíl od Prologu. 

 Jsem  rád,  že  se  podařilo  zrušit  nutnost 
 tisknout  bakalářské  práce.  Rád  bych  na 
 toto  navázal  a  zkusil  omezit  či  zrušit 
 zbytečnosti  či  přežitky  z  dob  minulých,  tak 
 aby se nám lépe všem studovalo. 

 Více pro zahraniční kolegy 
 Zahraniční  studenti  přinášejí  naší  fakultě  i 
 univerzitě  prestiž,  přesto  nemají  v 
 akademickém  senátu  žádné  zastoupení. 
 Možným  problém  je,  že  jednacím  jazykem 
 senátu je  čeština. 
 Dále  je  otázka,  jak  jsou  tito  studenti 
 informováni  o  existenci  senátu.  Toto  je  i 
 vidět  v  tom,  kolik  volebních  tezí  je  v 
 angličtině. 

 Závěrem 
 Nyní  mi  nezbývá  než  se  s  tebou  milý 
 čtenáři  či  čtenářko  rozloučit.  Děkuji  za 
 přečtení mé volební teze. 😀 
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